
Dato: 

26. januar 2005 

 

Tidspunkt: 

19:30 

 

Sted: 

Lynge Bygade 16 

 

Dagsorden: 

Bestyrelsesmøde 

 

1. Godkendelse af referat fra generalforsamling 

2. Fastlæggelse af dato, tid og sted for generalforsamling 

15.marts 2005 kl. ?? 

3. Hvem er på valg 

Hvem overtager Finn’s poster ?. hhv referat, Hovedbestyrelse etc.  

4. Nye emner 

5. Kurser 

6. Foreløbigt årsregnskab 

7. Budget 2005 - Dame 1 evt. oprykning – Herre 1 evt. oprykning  

Herunder kontigentstigning for alle hold, for Serie hold eller kun for divisionshold 

(vort Serie / divisionskontigent er meget lavt i forhold til andre klubber. I f.eks. Brødnby betaler 

Senior 1800 pr. år)  

8. Manglende kontingentindbetalinger 

9. Opdatering af medlemslister 

10. Boldsponsorer 

11. Brug af LUI Spalten 

12. Post 

13. Kurser 

14. Eventuelt. 



 
 
 
 
 
 
 

Referat af Bestyrelsesmøde 26.1.2005 
 
 
Deltagere: Ole, Johnny, Karsten, Claus og Finn 
 

1. Godkendelse af referat fra ekstraordinær generalforsamling 
Der var ingen bemærkninger. Referatet er underskrevet af dirigent og formand. 
 

2. Fastlæggelse af dato, tid og sted for generalforsamling 
Afholdes tirsdag den 15. marts kl. 18.30 i mødelokalet i Engholmhallen. Aage bestiller lokale, 
sørger for drikkevarer og er villig til at være dirigent. Ole orienterer HB  
 

3. Hvem er på valg  
Hvem overtager Finn’s poster ?. hhv referat, Hovedbestyrelse etc.  
Ole og Karsten er på valg og modtager begge genvalg. Finn fratræder, og der skal vælges en 
ny for 1 år. Claus er villig til at stille op, og Ole forsøger fortsat at få en af pigespillerne til at 
stille op. 
 
Ole drøfter med Else, hvordan vi skal møde op til HB-møder. Referatskrivning aftales fra gang 
til gang. 
 

4. Nye emner 
Ingen emner 
 

5. Kurser 
Der var ingen aktuelle kurser til drøftelse. Der er kursustilbud både hos KVBK og hos DGI. 
Der er behov for at få uddannet dommere. Det overvejes, om vi skal få DGI Frederiksborg til 
at arrangere et B-dommerkursus. 
 

6. Foreløbigt årsregnskab 
Regnskab blev forelagt af Johnny, Det så pænt ud, og stemte godt med budgettet. Der er et 
overskud på 2.637 kr. mod et budgetteret underskud på 4.070, men det skyldes, at der ikke er 
medtaget tilskud fra LUI’s venner på 6.000 kr. 
 
 
 
 



7. Budget 2005 
Da der forventes oprykning for Dame 1 og formentlig også for Herre 1, vil det give store 
forhøjelser på udgiftssiden. Der var enighed om at vi indstiller til kontingentforhøjelse, således 
at kontingent for senior stiger med 100 kr., mix stiger med 50 kr., medens ungdomskontingent 
bevares uændret. 
 

8. Manglende kontingentindbetalinger 
Medlemslister blev gennemgået. 
 

9. Opdatering af medlemslister 
De foreliggende lister blev gennemgået og revideret. 
 

10. Boldsponsorer 
Aage fortsætter arbejdet med boldsponsorer. Divisionsholdet opfordres til at skaffe egen 
sponsor. 
 

11. Brug af LUI Spalten 
Denne kan anvendes til annoncering af hjemmekampe og boldsponsorer. 
 

12. Post 
Ikke noget relevant post. 
 

13. Eventuelt. 
Intet under dette punkt 
 
Referent 
Finn Thomsen 


